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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Zwrócili siê do mnie przedstawiciele Stowarzyszenia Gmin, Powiatów i Województw „Droga S11”,

prosz¹c o wsparcie dzia³añ zmierzaj¹cych do jak najszybszej realizacji drogi ekspresowej S11 przez wpi-
sanie jej do sieci TEN-T.

Wpisanie drogi S11 do sieci TEN-T da mo¿liwoœæ pozyskania œrodków na dostosowanie jej do parame-
trów trasy ekspresowej, a zatem szybsze jej przebudowanie wed³ug standardów unijnych. Skutkiem ta-
kiej decyzji bêdzie nie tylko usprawnienie po³¹czeñ miêdzyregionalnych, ale bardziej dynamiczny rozwój
gospodarczy na obszarze ³¹cznie osiemdziesiêciu jednostek samorz¹dowych po³o¿onych wzd³u¿ tej drogi.

W zwi¹zku z tym zwracam siê do Pana Ministra z nastêpuj¹cymi pytaniami.
Po pierwsze, jak w najbli¿szym okresie wygl¹daj¹ plany inwestycyjne w stosunku do drogi S11

w Wielkopolsce?
Po drugie, na jakim poziomie zaawansowania jest wpisanie drogi S11 do transeuropejskiej sieci

transportowej TEN-T?
Po trzecie, kiedy nale¿y spodziewaæ siê nowej sieci TEN-T zatwierdzonej przez Komisjê Europejsk¹?

Z wyrazami szacunku
Mieczys³aw Augustyn




